April Newsletter 2018

Smart Start Preschool 2018

Time for Spring!

Spring is finally here! The warmer weathers are upon us; we should be expecting a lot of sunshine and rain within the next couple weeks. The kids have been doing excellent jobs planting vegetables in our backyard garden. We have been consistently checking on our garden and watering the soil weekly. I cannot wait to see the results of our beautiful garden. Please check out the pictures in our picture frames!

Summer Camp & Fall 2018

Summer camp is on its way! Come join us for 8 weeks of adventure from June 11th to August 3rd. Followed by our Fall 2018 academic year, starting on August 13th. Our students are our first priority; we will open to other students after April 13th. Spaces fill up quickly and reserve your spot!

溫暖的春天已經來囉! 我們的花園也慢慢的茁 壯中!讓我們一起在這 美好的季節裡享受春天 栩栩的暖風與陽光!

2018秋季班&暑期班

暑期班將於6/11~8/3開課,而秋季班也將於8/13開學!欲報名的小朋友請於4/13前至辦公室繳交報名表。之後我們將對外開放報名!

Smart Start www.kindersmartstart.com kindersmartstart@hotmail.com School Hour: 8:00am-4:30pm Office Hour: 7:30am-5:30pm

Dates to Remember:

Dates to Remember:	
Tomb Sweeping Holiday (no school)	4/4 - 4/7
清明節連續假期	
Parent's Breakfast	4/10
家長早餐會	
Earthquake Drill	4/12
地震演習	
Spelling Bee	4/26
拼字活動	
Labor Day (no school)	5/1
勞工節放假一天	
Mother's Day Activity	5/11
母親節活動	



Parent's Breakfast 家長早餐會



join! The breakfast will be from 8:30 AM—9:30 AM. Come enjoy delicious breakfast and wonderful chats! We look forward to seeing everyone.



各位爸爸媽媽們,請將 4/10星期二

8:30am~9:30am留下,我們誠摯地邀請你們到學校一起吃早餐!我們非常期待當天見到各位家長!

Little Artist

Headstart –

Suzanne De Braquilanges

Henriette Hinke

Pre-Nursery

Paul Lin

Momoka Honda

Nursery

Lachlan Chi

Scarlett Fraser

Preschool

Joanna Huang

Power Chuang

Kindergarten Jon Lin

Hinata Kimura

Scholastic Book Order

It's that time of year again where we can order many enjoyable books! Make sure you take advantage of this wonderful opportunity. The books are all separated by reading levels for your little ones; take a look at the attached catalogs. Please fill out the attached envelope with cash payment inside by **April 13**th!

Total to enclose: Price of books (USD) x 30(tax) x 1.05 (conversion rate)

又到了 Scholastic 訂購的時間了。若您有興趣為您的孩子購書,請參閱隨後附上的目錄並 在 4/13 之前將目錄中的訂購單隨同現金一起放入信封袋繳交回辦公室。

圖書金額計算方式: 總金額 (新台幣) = 書本金額 (美金) * 30(匯率) * 1.05 (稅)

A **Big thank you**, Chen-Chen's

Daddy for coming in and doing special activities with the class!



感謝Chenchen爸爸媽為孩子們帶來 特別的課程活動!

Calling all mom's and representatives: Please save the date on <u>May 11th</u>. We will have a special celebration filled with many fun activities for the day. More information will be passed out soon.

誠摯地邀請各位媽媽們於5/11與我們一起

於校內歡慶母親節活動!

時間將近,我們會再公佈 更多相關訊息!



Our **Preschool** and **Kindergarten** class has been practicing for our Spring 2018 Spelling Bee taking place on <u>April 26th</u>. Keep in mind, this is a non-competitive school event. The kids have been working very diligently practicing the words chosen by their teachers.

拼字活動將於4/26舉行,此活動不具任何 競賽意義,目的為鼓勵中班及大班的孩子 培養學習的興趣!每位參加的中班及大班 小朋友都將會得到參加獎狀,並且各班前 兩名小朋友將會得到一份小禮物!

Tien Mu Library Trips

天母圖書館日

Preschool 中班: 4/10, 4/24

Kindergarten大班: 4/11, 4/25